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MÖTE FÖR INOMHUSLUFTSGRUPPEN DEN 12.5.2022 

Plats: Distansmöte 

Närvarande: Personalchef Nina Granqvist, chefen för intern service Bengt Lindholm,  arbetsskyddsombud 

Risto Ilvonen, städarbetsledare Irma Kelosto, hälsoinspektör Johanna Holmberg direktören för 

hälsoövervakningen Katianna Kuula 

BEHANDLADE ÄRENDEN 

OBJEKT, DÄR UNDERSÖKNINGAR PÅGÅR  

Biblioteket 

Ingen ny information 

Kexen 

Ingen ny information 

Hangö högstadium 

Ingen ny information 

Hangö vattenverk 

Intern service har granskat utrymmena. Med basen av granskningen har man kommit överens om 

provtagning i ett utrymme. I provtagningen ingår flyktiga organiska föreningar från luften, material- och 

dammprov samt undersökning av ventilationens undertryck.  

 

OBJEKT DÄR REPARATIONSPLANERING PÅGÅR 

Läkarbostaden, Ekåsen 

Öppna konstruktioner i stora rummet täcks under juni månad. Planeringen av förbättringen av 

ventilationen utförs längre fram.  

Stadshuset 

Utrymmena har undersökts. Halten flyktiga organiska kolväten överskred inte åtgärdsgränserna. Detaljer 

gällande ytmaterialen granskas ännu.  

Utrymmet i tredje våningen är färdigt. Reparantionsplaneringen för socialbyråns utrymmen flyttas till 

hösten.  

Konsulten har föreslagit att fönstren i nedre våningen nedmonteras. Arbetssätten gällande kopparplåtarna 

granskas ännu. Arbetet kan orsaka buller.  

 

OBJEKT DÄR REPARATIONER PÅGÅR 

Räddningsverket 

Offerter över årets arbeten har begärts. Med anledning av dem håller man på att kalkylera takarbeten och 

omräkna sockelarbetena.  
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Idrottshuset 

Målet är att förverkliga sockelarbetena för norra sidan under maj-augusti.  

Keskuskoulu-Centralskolan 

Det har inte kommit nya anmälningar om misstankar gällande inomhusluften har kommit. 

Prioriteringslistan som konsulten har gjort upp har gåtts igenom och arbetena håller på att organiseras.  

Det finns brister i gymnastiksalens golv, reparationssättet behöver funderas på. Hälsofara har inte 

konstaterats i utrymmen och den möjliga exponeringen är liten. Läget följs upp. Beslut om eventuella 

åtgärder fattas när rapporten har erhållits.  

Hälsocentralen 

Ventilationen i gårdskarlsbostaden har reparerats delvis, reparationerna fortsätter när reservdelarna 

kommer.  

Försäkringsbolagets utredning över östra flygeln har gåtts igenom och granskning av arbetenas omfattning 

pågår. Planerna för renoveringen av fasaden går till räkning i början av juni.  

 

OBJEKT UNDER UPPFÖLJNING 

Astrea 

De arbeten som nu har planerats torde räcka till för att åtgärda sockelns fuktvärden.  

Vägg-golvöverföringen repareras under sommaren.  

Halmstadsgården 

Inga nya uppgifter. 

Ämbetshuset 

Konsulten har granskat rör och håldäcksplattor med kamera. Inget alarmerande konstaterades i 

granskningen eller undersökningarna av inomhusluften. Lukten utreds i samråd med hyresvärden.  

Hangonkylän koulu/esikoulu 

Offerter har begärts över förnyandet av fönstren. Den föreslagna tiden kan vara för kort, så arbetena kan 

slutföras senare än tänkt. Offertkalkyler torde kunna ses över i oktober.  

ÖVRIGA ÄRENDEN 

Det har i praktiken märkts skillnader mellan bl.a. åtgärdsgränser inom miljöhälsovårdslagstiftningen och 

referensvärden för arbetarskyddet, samt i de åtgärder som vidtas med anledning av detta. Det 

konstaterades att ärendet behöver diskuteras mera. Vi återkommer till ärendet vid följande möte.  

Några nya luftrengörare har skaffats och de har testats under våren. Beslut om placeringen och 

användningen av dem görs på basen av behov och tillgänglighet.  

Konstateras att ansvaret för arbetssäkerheten ligger hos alla och att den gäller t.ex. utrymmenas 

temperatur under sommaren.  

Inomhusluftsgruppen sammanträder följande gång den 15.8.2022 kl 14:00 

 


